
Zápis ze 14. jednání Školské rady ze dne 18. 6. 2019 

Přítomni: 

Mgr. Alena Moštěková 

Mgr. Pavel Šedivý 

Jana Pourová 

Ing. Pavel Kout 

Monika Křížová 

Hosté: 

Mgr. Zdeňka Hrnčířová                                               

Program: 

Přivítání členů školské rady, zvláště nové členky p. Křížové.  

P. Martině Hradecké skončilo tříleté funkční období k 11. 11. 2018, na 

rodičovských schůzkách proběhly doplňující volby z řad rodičů, novým členem 

byla zvolena p. Monika Křížová. 

P. Křížová byla seznámena se základními informacemi ohledně školské rady a 

jejími pravomocemi. 

V rámci diskuse bylo jednáno o zrekonstruovaném hřišti nad základní školou a 

jeho plánovaném provozu 

P. uč. Mgr. Alena Moštěková seznámila členy ŠR o absolvování semináře ve 

středisku Sever na téma ekologické zahrady. Proběhla diskuse o dalším využití 

dolní části zahrady MŠ, o možnosti využití dotačního programu na vybudování 

ekologické zahrady. 

Zástupci ŠR byli dále seznámeni se zapojením školy do projektu Šablony II., díky 

kterému  MŠ získá „chůvu“, která bude hrazena z peněz projektu, dále se budou 

hradit exkurze, projektové dny v ZŠ, nákup tabletů a další vzdělávání ped. i 

neped. pracovníků školy. 

Řed. školy dále seznámila členy s pokračováním projektu „Obědy do škol“, díky 

kterému mají děti ze soc. slabých rodin hrazenu stravu jak v MŠ, tak i v ZŠ. Škola 



bude také dále pokračovat v projektech Mléko a Ovoce do škol, díky kterým 

každý týden dostávají žáci ZŠ ovoce a mléko zdarma. 

Na závěr byli členové ŠR seznámeni s plánovanou rekonstrukcí půdy v horní 

budově školy, která bude probíhat během července. 

 

 

Zapsala:  Mgr. Alena Moštěková 

 


